

SPIS TREŚCI

| | Str. |
|--|------|
| Wiesław Gabryś, Zygmunt Kuczewski, Zbigniew Mantorski — Model analogowy układu napędowego do nastawy walców walcarki blachy grubej | 3 |
| Wiesław Gabryś, Zbigniew Mantorski — Uwagi o pomiarach funkcji przejścia maszyn i wzmacniaczy elektromaszyno- wych prądu stałego | 17 |
| Bogusław Grzesik — Charakterystyki mechaniczne silnika obco- wzbudnego prądu stałego sterowanego wzmacniaczem ma- gnetycznym | 49 |
| Tadeusz Rodacki — Porównanie właściwości dynamicznych ukła- du Leonarda ze sprzężeniem prędkościowym ujemnym i na- pieciowym ujemnym | 69 |
| Krystian Janczak — Analiza i wyniki pomiarów laboratoryjnych asynchronicznej kaskady prostownikowej „na stały moment” | 85 |
| Jerzy Hickiewicz — Wytyczne do projektowania jednofazowych dwurdzeniowych amplitatów | 109 |

CONTENTS

| | |
|---|-----|
| Wiesław Gabryś, Zygmunt Kuczewski, Zbigniew Mantorski — An Analogue Model of Motive System for Setting the Rolls of a Plate Rolling Mill | 3 |
| Wiesław Gabryś, Zbigniew Mantorski — Notes on Measures of Transfer Funktion of D. C. Macrines and Dynamoelectric Amplifiers | 17 |
| Bogusław Grzesik — Mechanical Characteristics of the Separately Excited D. C. Motor Controlled by Transducer Amplifier | 49 |
| Tadeusz Rodacki — The Comparison of the Dynamic Properties of the Leonard System with Speed Negative Feed-back and Voltage Negative Feed-back | 69 |
| Krystian Janczak — Analysis and Results of Laboratory Measure- ments of Asynchronous Rectifier Cascade „on Constant Torque” | 85 |
| Jerzy Hickiewicz — Lines for Designing of the One-phase Two- -core Magnetic Amplifiers with Self-saturation | 109 |

СОДЕРЖАНИЕ

| | |
|---|-----|
| Веслав Габрысь, Зыгмунт Кучевски, Збигнев Манторски — Анало- говая модель приводной системы нажимного устройства толсто- листового прокатного стана | 3 |
| Веслав Габрысь, Збигнев Манторски — Примечания об измерениях передаточной функции машин и электромашинных усилителей постороннего тока | 17 |
| Богуслав Гржесик — Механические характеристики двигателя посто- янного тока независимого возбуждения управляемого магнит- ным усилителем | 49 |
| Тадеуш Родацкий — Сопоставление динамических свойств системы Леонарда с отрицательными обратными связями по скорости и по напряжению | 69 |
| Крystиян Янчак — Анализ и результаты лабораторных измерений выпрямительной асинхронной каскады „на постоянный момент” | 85 |
| Ержи Гицкевич — Указания для проектирования двухсердечнико- вых амплитатов | 109 |